
Zápisnica 

 

zo zasadnutia komisie životného prostredia a hospodárskej 

stratégie konaného dňa 13. 06. 2024 

 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  

Otvorenie: 

Témy zasadnutia: 

 

Úvod: 

 Sumarizácia rozpracovaných úloh z predchádzajúcich zasadnutí a ich aktuálny stav 

 Projekt transformácie zberného miesta na zberný dvor 

 Kontajnerové stojiská 

 Vegetačné úpravy Studenohrská ulica 

 Tepelné hospodárstvo, zmena vlastníka 

 SECAP Bratislava informácia, záujem MČ Lamač o pripojenie sa ku Klimatickému 

plánu Bratislava 

 Triedenie odpadov počas hodov 

 Rôzne 
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Úvod:  

 Sumarizácia rozpracovaných úloh z predchádzajúcich zasadnutí a ich aktuálny stav 
 

Členom komisie bol v krátkosti zreferovaný stav a rozpracovanosť jednotlivých úloh 
z minulých zasadnutí. 

Členovia komisie: 

a) berú tieto informácie na vedomie 
 

b) Odporúčajú: 
 

- Osloviť mestskú políciu aby vykonávali častejšie kontroly dodržiavania VZN 
o podmienkach držania psov a to najmä v poobedňajších hodinách  
 

- Zahrnúť do rozpočtu dokončenie odvodnenia bežeckej dráhy a doplnenie sedenia 
na svah (tribúna) 

 

- Začať s rekonštrukciou kontajnerových stojísk prioritne na Studenohorskej ulici 
 

- Osloviť ešte ďalšie spoločnosti na získanie ďalších cenových ponúk na realizáciu 
vegetačných úprav na Studenohorskej ulici (predložená cena je podľa vyjadrenia 
členov komisie neprimerane vysoká). Rokovať s magistrátom o spolupráci v tejto 
veci.  

 Projekt transformácie zberného miesta na zberný dvor 

 

Členovia komisie boli oboznámení s aktuálnym stavom vo veci transformácie zberného miesta 

Lamač na ulici Pod násypom 19 na plnohodnotný zberný dvor. Za týmto účelom bola podaná 

žiadosť na získanie dotácie. Zberný dvor by mal byť vybavený unimobunkou, mostovou váhou 

ako aj kontajnerom na drobný stavebný odpad. Zároveň by mala byť zakúpená traktorová 

kosačka, vozidlo na prevoz naťahovacieho kontajneru.  

Členovia komisie: 

a) Berú tieto informácie na vedomie 

 Kontajnerové stojiská  

 

Členom komisie bol predložený zoznam kontajnerových stojísk spolu s zoznamom nutných 

opráv podľa požiadaviek OLO.  

Členovia komisie: 

a) Berú tieto informácie na vedomie 

b) Začať s rekonštrukciou kontajnerových stojísk prioritne na Studenohorskej ulici 
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 Vegetačné úpravy Studenohrská ulica 

 

Členom komisie bola predložená cenová ponuka na realizáciu prevej etapy vegetačných 

úprav. Táto ponuka je podľa vyjadrenia členov komisie prehnane vysoká a odporúčajú osloviť 

ďalšie firmy a bližšie špecifikovať rozmery drevín pri výsadbe. Členova komisie odporúčajú 

sadiť stromy veľkosti maximálne 17/20.  

 Tepelné hospodárstvo, zmena vlastníka 

 

Podpredsedníčka komisie Mgr. Alexandra Kriššová podala aktuálne informácie v tejto téme. 

Dňa 3.6.2024 sa uskutočnilo stretnutie s novým vedením spoločnosti BES s.r.o. Nové vedenie 

spoločnosti deklarovalo ochotu sprístupniť MČ informácie o tepelnom hospodárstve v Lamači. 

Mestská časť čakáva vyjadrenia k predchádzajúcej nevybavenej korešpondencii zo strany 

BES, s.r.o. a doplnenie správy o stave, úrovni a rozvoji tepelného hospodárstva za rok 2023. 

V zmysle uvedeného bude zaslaná aj písomná výzva. 

Členovia komisie: 

a) Berú tieto informácie na vedomie 

b) Členovia komisie odporúčajú aby Mestská časť trvala na doriešení spomínanej 

korešpondencie  

 SECAP Bratislava informácia, záujem MČ Lamač o pripojenie sa ku Klimatickému 

plánu Bratislava 

 

Predsedníčka komisie Ing. Veronika Hagovská informovala členov komisie o dokumente 

SECAP a Klimatickom pláne mesta Bratislava. Zároveň informovala o pláne MČ Lamač 

pripojiť sa ku Klimatickému plánu Bratislavy. 

 

Členovia komisie: 

a) Berú tieto informácie na vedomie 

b) Odporúčajú MČ Lamač sa k tomuto plánu pripojiť. 

 Triedenie odpadov počas hodov 

 

Členovia komisie odporúčajú aj tento rok v spolupráci s OLO zabezpečiť počas hodov 2-3 

triediace stanovištia (koše na triedenie, info bannery). V prípade dobrovoľníkov odporúčajú 

osloviť aj základnú školu, školský parlament a do Lamačana dať ponuku na brigádu, resp. 

žiadosť o pomoc pri triediacich staničkách. Pri komunikácii hodov odporúčajú tiež obyvateľov 

Lamača informovať o triedení odpadov na hodoch. Zároveň odporúčajú doplniť zmluvy pre 

stánkarov o povinnosť zabezpečiť si odvozu a likvidácie odpadov vzniknutých z ich činnosti. 
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Odporúčajú tiež po skončení hodov dodať dáta o odpadoch z hodov predsedníčke komisie 

Ing. Veronika Hagovskej, ktorá by znovu pripravila analýzu a porovnala údaje z roku 2023. 

 Rôzne 

 

- Členovia komisie upozorňujú, že prevádzka zmrzliny na Malokarpatskom námestí 

nemá odpadkový kôš a je potrebné v tejto veci vyzvať majiteľa prevádzky 

- Členovia komisie upozorňujú na potrebu častejšieho vynášania odpadkov z košov 

na Malokarpatskom námestí počas letných mesiacov, hlavne počas letných 

podujatí na námestí 

- Predsedníčka komisie informovala komisiu o projekte vratných pohárov pre mesto 

Bratislava a mestské časti počas podujatí, ako aj o projekte vratných pohárov na 

kúpaliskách. Zároveň informovala o pláne využiť vratné poháre počas Farského 

dňa. 

- Členovia komisie upozorňujú na rýchle jazdenie motocyklistov po ulici Podháj a to 

najmä v poobedňajších hodinách. V tejto veci odporúčajú upozorniť štátnu políciu.  

- Predsedníčka komisie informovala členov komisie o žiadosti dvoch členov (Ing. 

Annamarie Velič, M.Sc., PhD., Mgr. Matúš Gladiš) ukončiť členstvo v komisii 

z dôvodu primárne pracovnej vyťaženosti a os. dôvodov.  

 

 

Prítomní: 

 

Ing. Veronika Hagovská, Mgr. Alexandra Kriššová, PharmDr. Veronika 

Danevová, PhD., Ing. Ivan Tužinský, Ing. Lenka Ficeková, Ing. Andrej 

Petríček,  

 

Ospravedlnení: 
 Mgr. Matúš Kniez, Ing. Lívia Ondirko Matlonová 

Hostia:   

 

Zapísal: 19. 06. 2024 Ing. Marek Poláš, v. r.  

 

Overil: 19. 06. 2024 Ing. Veronika Hagovská, v. r.  

 


